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Thomas Linders machtigt Thom Dijkstra 37 

Marc Kuppens machtigt Roel Gremmen 38 

Lowieke Vermeulen machtigt Manouk Smeets 39 

Mark Stapels machtigt Manouk Smeets 40 

 41 

Stemgerechtigden aanwezig: 19 42 

Stemgerechtigde machtigingen: 6  43 

Stemgerechtigden totaal: 25 44 

 45 

Aanwezig tijdens de rondvraag 46 

Ruud Penders, Dyon Bambacht, Maren Backbier, Manouk Smeets, Remco Frank, Malu Verkuil, Thom 47 

Dijkstra, Max Hoofwijk, Roel Gremmen, Steven Jonis, Bram Geurkink, Quintano Codrington, Tom 48 

Dymanus, Emma Rethans, Henri van Omme, Christiaan Boeren, Sara Bijlard, Roel Meijer, Mark Vlek de 49 

Coningh, Tom Groot Haar, Steffen Westerburger, Yael van Drunen. 50 

 51 

Agenda: 52 

 53 
1) Opening  54 
2) Mededelingen  55 
3) Vaststellen agenda  56 
4) Bespreking notulen 44ste ALV  57 
5) Stemming notulen 44ste ALV  58 
6) Bespreking halfjaarverslag 59 
7) Stemming halfjaarverslag  60 
8) Bespreking financieel halfjaarverslag 61 
9) Stemming financieel halfjaarverslag 62 
10) W.V.T.T.K.  63 
11) Rondvraag  64 
12) Sluiting  65 
  66 
Voor de opening van de ALV wordt het ismuslied gezongen. 67 

 68 

Opening 69 

 70 

Ruud Penders opent de vergadering om 20:03. 71 

 72 

Mededelingen 73 

Ruud Penders geeft aan dat we verder gaan met de mededelingen. De enige mededeling is dat het 74 

jaarverslag van het oud-bestuur is meegestuurd met de uitnodiging. Iedereen heeft de kans gehad om 75 

deze in te zien. Als er geen vragen of op- of aanmerkingen zijn dan kunnen we verder met het 76 

vaststellen van de agenda.  77 

 78 

Vaststellen agenda 79 

Ruud Penders leest de agenda voor en vraagt of iemand daar iets aan wil toevoegen.  80 

Max Hoofwijk vraagt wanneer de bevindingen van de Kascontrolecommissie behandeld worden. 81 

Ruud Penders geeft aan dat dit voor de bespreking van het financieel halfjaarverslag zal zijn.  82 

 83 
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Bespreking Notulen 84 

Ruud Penders geeft aan dat we nu verder gaan met het bespreken van de notulen van de vorige ALV. 85 

De notulen worden per pagina besproken en daarna kunnen er nog opmerkingen over het geheel 86 

gegeven worden. Aanmerkingen van tekstuele aard kunnen per mail gecorrespondeerd worden.  87 

 88 

Opmerkingen over het geheel 89 

Roel Gremmen wil graag complimenten geven voor de stukken.  90 

Malu Verkuil sluit zich hierbij aan. 91 

Max Hoofwijk doet dit ook.  92 

 93 

De notulen van de 44ste ALV der studievereniging ismus zijn per acclamatie aangenomen.  94 

 95 

Bespreking Halfjaarverslag 96 

 97 

Ruud Penders geeft aan dat het verslag voor iedereen op de bar ligt. Het verslag zal per pagina 98 

besproken worden en als een pagina geweest is dan gaan we niet meer terug. 99 

 100 

Pagina 5 101 

Thom Dijkstra vraagt of het bestuur verwacht dat er nog oud-bestuurders donateur worden van ismus. 102 

Hij geeft aan dat volgens hem het gebruikelijk was dat er langs de docenten werd gegaan met 103 

formulieren en vraagt zich zodoende af of het bestuur dit nog gaat doen.  104 

Ruud Penders geeft aan dat het bestuur dit al gedaan heeft en dat een aantal donateur zijn geworden 105 

maar dat de docenten niet veel tijd hebben en het vaak vergeten.  106 

 107 

 Pagina 7 108 

Steven Jonis vraagt zich af wat er nog met de LinkedIn moet gebeuren.  109 

Ruud Penders geeft aan dat er een aantal problemen waren met de beheerder maar dat is op moment 110 

al opgelost. De beheerder is gevonden en Remco Frank is al begonnen met aanpassingen maken maar 111 

we willen zeker nog meer doen met de pagina.  112 

Steven Jonis complimenteert het bestuur hiermee.  113 

 114 

Pagina 8 115 

Bram Geurkink heeft een vraag over de ismail. Deze schakelt voor activiteiten door naar Facebook 116 

maar er wordt niet gekeken of iemand ismus leuk vindt op Facebook of als diegene geen Facebook 117 

heeft. 118 

Ruud Penders geeft aan dat het bestuur hier nog niet aan gedacht heeft, maar het meeste staat al in 119 

de mail zelf.  120 

Bram Geurkink is van mening dat dit wel beperkt is en wanneer je niet ingelogd bent je ook niet veel 121 

kunt zien.  122 

Ruud Penders geeft aan daar het bestuur er naar zal kijken.  123 

Malu Verkuil vindt de tabel met bereik super leuk maar vraagt zich af of dit ook voor de site beschikbaar 124 

is. Zo kan het bestuur meer informatie krijgen over het bereik van de website, banners en promotie. 125 

Heeft het bestuur hier informatie over gezocht? 126 

Ruud Penders geeft aan dat er nog naar gekeken is maar dat het niet gelukt is om de juiste getallen te 127 

vinden. Voor het jaarverslag zal dit zeker geregeld worden, zeker ook gezien de sponsoring.  128 
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Malu Verkuil vraagt of er in de ismail gelinkt wordt naar Facebook of naar de site.  129 

Ruud Penders geeft aan dat dit naar Facebook gedaan wordt.  130 

Malu Verkuil raadt aan om dit ook naar de site te linken zodat mensen ook naar de site gaan.  131 

Ruud Penders geeft aan dat er een kalender op de site staat met een overzicht van de aankomende 132 

activiteiten.  133 

 134 

Pagina 9 135 

Thom Dijkstra wil graag een vraag stellen over de vaste ismusaccessoire. Hij vraagt zich af wanneer 136 

deze geïntroduceerd wordt, hoe deze eruit komt te zien en of deze vaker per jaar te bestellen is. 137 

Ruud Penders geeft aan dat we gaan kijken naar een vaste accessoire en dat deze vaker besteld kan 138 

worden. Zeker als er gekeken wordt naar het succes van de ismuts. 139 

Thom Dijkstra geeft aan dat er vaak vraag is voor een trui, ook in het begin van het jaar, dus een trui 140 

zij hij aanraden om vaker per jaar aan te bieden.  141 

Ruud Penders geeft aan dat dit een goed punt is en geeft aan dat het bestuur het zeker meeneemt.  142 

 143 

Pagina 10 144 

Steven Jonis merkt op dat er contact gezocht is met organisaties die interessant zijn voor politicologen 145 

maar dat er nog geen succes behaald is. Hij vraagt zich af of het niet interessant of om deze organisaties 146 

te vragen voor de carrièredag.  147 

Remco Frank geeft aan aangezien de carrièredag al zo goed liep dat het bestuur dit niet nodig achtte.  148 

 149 

Pagina 13 150 

Malu Verkuil geeft haar complimenten over het beleid aangaande samenwerkingsverbanden van het 151 

afgelopen jaar. Zij vindt het goed dat alle probleempuntjes herstelt zijn en hoopt op eenzelfde of zelfs 152 

beter tweede halfjaar.  153 

Thom Dijkstra vraagt zich af waarom er strubbelingen waren bij de reiscommissie en wat die 154 

strubbelingen waren. 155 

Ruud Penders geeft aan dat de reis veel gepromoot is maar dat deze niet snel vol ging en nog steeds 156 

niet vol is. Hij geeft aan dat het bestuur aan de opvolgers wil meegeven dat zij de inschrijvingen korter 157 

moeten houden want dit jaar was de tijd redelijk lang en dat zorgde voor stress vanwege het uitblijven 158 

van inschrijvingen. Daarnaast wordt er aangeraden om de presentatie in de pauze te doen, en niet in 159 

een café, zodat de presentatie wat formeler is en daardoor niet zo chaotisch als nu het geval was.  160 

Thom Dijkstra vindt dit een mooi idee en hij hoopt ook dat er nog iemand inschrijft.  161 

 162 

Pagina 14 163 

Roel Gremmen heeft een aantal vragen over het IAPSS congres. In eerste instantie vraagt hij zich af 164 

hoe de procedure is verlopen, over de toewijzing en hoe deze is verlopen. Het gaat om een dubbele 165 

begroting voor de penningmeester. Ook vraagt hij zich af of de ALV gevraagd is voor het bid en 166 

daarnaast is er al een stemming geweest over het congres.  167 

Ruud Penders geeft aan dat het congres inderdaad niet via een ALV is gegaan. Hiervoor is gekozen 168 

omdat het bid voor het congres, er moet een bid gedaan worden bij de Algemene Ledenvergadering 169 

van het IAPPS, op zo’n korte termijn moest worden ingediend dat er geen tijd meer was voor een ALV. 170 

Daarnaast is het daarvoor al besproken en er zijn ook bestuursleden van IAPSS op bezoek geweest. De 171 

kans lag nu voor het grijpen en in juni 2015 is ons bestuursjaar al voorbij en daardoor moest het nu. 172 

Op de IAPSS ALV zal dit besproken worden.  173 
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Roel Gremmen vraagt zich af of de financiële verantwoordelijkheid bij ismus ligt of bij het IAPSS. 174 

Ruud Penders is ervan bewust dat het om veel geld gaat maar er is nog nooit verlies gedraaid. De 175 

voorzitter van het IAPPS is naar Nijmegen geweest en heeft mondeling toegezegd dat het IAPSS garant 176 

staat bij eventuele verliezen. Het financiële verkeer gaat via onze rekeningen dus de penningmeester, 177 

Maren Backbier, is hierbij betrokken.  178 

Emma Rethans geeft aan dat het niet alleen om het opnemen van eventuele verliezen gaat. Ze geeft 179 

aan dat het over nog veel meer boekhoudkundige zaken gaat en daardoor snapt zij niet dat ismus heeft 180 

gekozen om dit congres te organiseren.  181 

Ruud Penders geeft aan dat dit zeker ook het geval is maar Maren Backbier is onze penningmeester en 182 

dus ook van het IAPSS congres. De kascontrolecommissie kan het controleren. Wij organiseren het en 183 

we gaan ervanuit dat het goed komt.  184 

Emma Rethans merkt op uit de woorden van Ruud Penders dat hij dus aangeeft dat ismus 185 

verantwoordelijk is.  186 

Malu Verkuil snapt wel waarom er gekozen is voor dit congres en zij vindt het ook een goed plan. Ze 187 

wil wel meegeven dat het belangrijk is, aangezien dit een eerste keer is dat zoiets door ismus wordt 188 

georganiseerd, dat er een goede evaluatie komt. Dit is zeer belangrijk voor de toekomst, maar zeker 189 

ook voor Maren Backbier en de overlap met het viertiende bestuur. Dus zij vindt dat dit zeker in de 190 

ALV nogmaals besproken dient te worden want er moet een plan komen en ook een voor de toekomst. 191 

Daarnaast is zij van mening dat verenigingen het IAPSS moeten ondersteunen bij het organiseren van 192 

een congres, en dus niet zoals in de huidige situatie waarbij het andersom is, zodat de 193 

verantwoordelijkheid bij het IAPSS ligt. Het IAPSS is gevestigd in Nijmegen dus zij kunnen dit zeker ook 194 

zelf oppakken. Het bestuur moet hierin aansturen en ondersteunen.  195 

Ruud Penders geeft aan dat dit dan op een Algemene Ledenvergadering van het IAPPS moet worden 196 

meegenomen. Daarnaast zal er bij een volgende ALV een constructie gemaakt worden om deze 197 

problemen op te lossen.  198 

Malu Verkuil vindt dat een goed idee maar benadrukt nogmaals het belang van een goede evaluatie. 199 

Het is nu eenmaal zo dat het doorgaat en het komt uiteindelijk wel goed maar voor de toekomst moet 200 

er een evaluatie zijn.  201 

Ruud Penders is het ermee eens dat er een evaluatie moet komen.  202 

Henri van Omme is voor een constructie om duidelijk te maken bij wie de verantwoordelijkheid ligt 203 

maar hij geeft aan dat hij in de commissie zit en er zijn op moment geen problemen. Hij ziet de vrijheid 204 

om als ismus en commissie te bepalen hoe het wordt ingedeeld. Hij wil graag een afweging maken over 205 

beslissingen tegenover de negatieve gevolgen die deze kunnen hebben.  206 

Roel Gremmen wil graag aanhaken bij Malu Verkuil en hij wil graag dat er een contract wordt opgesteld 207 

met het IAPSS over deze verantwoordelijkheden. Stel zij zeggen bij verlies dat ze niet betalen dan staan 208 

er op papier zwart op wit afspraken waaraan zij zich moeten houden. Hij stelt voor om op een volgende 209 

ALV deze dan de presenteren aan de leden.  210 

Ruud Penders geeft aan dat dit een goed idee is en zij hebben toegezegd om garant te staan dus we 211 

zullen gaan overleggen met ze over een contract.  212 

Emma Rethans vraagt zich af wie er gaan kijken naar die financiële constructie.  213 

Ruud geeft aan dat het bestuur er naar zal kijken en eventueel binnen de vereniging.  214 

Emma Rethans raadt af om dit binnen te vereniging te regelen.  215 

Ruud Penders geeft aan dat er ook naar de rechtswinkel van de Juridische Faculteitsvereniging 216 

Nijmegen kan worden gegaan.  217 
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Emma Rethans geeft aan dat het om zoveel geld gaat dat het wel zwart op wit moet staan. Zij raadt 218 

aan om zoveel mogelijk goed vast te leggen.  219 

Thom Dijkstra vraagt zich af wat het IAPSS nou precies inhoudt en het bestuur is gevestigd in Nijmegen 220 

waarom wordt het dan niet door hen georganiseerd. Er zitten ook Nederlanders in het bestuur van 221 

IAPSS. 222 

Ruud Penders geeft aan dat de verenigingen het congres organiseren en dat kan niet via het IAPSS 223 

gaan aangezien we geen toegang hebben tot de bankrekeningen van het IAPSS. 224 

Emma Rethans vraagt zich af waarom de verantwoordelijkheid dan niet bij hen komt te liggen en dat 225 

het dan wel via hun rekeningen kan gaan.  226 

Ruud Penders geeft aan dat bij eerdere congressen deze constructie ook is toegepast.  227 

Emma Rethans vraagt zich af waarom het organiseren via ismus dan handiger is.  228 

Ruud Penders geeft aan dat misschien in de statuten van het IAPSS staat waarom er voor deze 229 

constructie is gekozen.  230 

Emma Rethans geeft aan dat in de statuten staat hoe de financiën geregeld moeten worden. Het is 231 

vreemd dat dit wordt uitbesteed. Zij is wel benieuwd naar waar een eventuele winst heen gaat. Zij 232 

vindt het raar dat zij geld geven en dat wij dan alles kunnen doen.  233 

Ruud Penders geeft aan dat we geen geld ontvangen van het IAPSS maar bij verlies springt het IAPSS 234 

bij. Eventuele winst is voor ismus.  235 

Malu Verkuil geeft aan dat het IAPSS nog een klein baby’tje is. Het was een grote zooi die nooit gewerkt 236 

heeft maar er nu een andere constructie die eindelijk begint te draaien. We hebben leden die bij de 237 

oprichting hebben bijgedragen en die daar ook nu een bestuursfunctie bekleden maar er moet worden 238 

gewaakt voor vermenging. Het moet duidelijk zijn dat ismus ismus bestuurt en dat het IAPSS het IAPSS 239 

bestuurt. Het lijkt nu makkelijk maar dat is het straks niet zo. Er blijft niet altijd een ismi bij het IAPSS 240 

zitten. We moeten nu aan onze vereniging denken. Dus valt de commissie onder ismus of onder het 241 

IAPSS. Zij snapt ook wel dat voor nu het niet anders kan maar voor de toekomst moet dit anders gedaan 242 

worden. Belangrijk om te weten is dat het IAPSS in Nijmegen is gevestigd en dat je als lid de statuten 243 

kan opvragen. Het is belangrijk om te kijken als lid of deze statuten om deze te lezen en te kijken of 244 

deze nog wel bij je passen als vereniging. Zij biedt graag haar hulp aan bij het bekijken van de statuten. 245 

Zij geeft een laatste advies om het los te laten dat het congres leuk kan zijn en kijk puur naar het belang 246 

voor ismus en of deze terugkomen in de statuten.  247 

Ruud Penders geeft aan dat Malu Verkuil een duidelijk verhaal heeft en dat er van het bestuur drie 248 

leden in de commissie zitten om het daar aan te sturen en dat de overige twee bestuursleden niet in 249 

de commissie zitten en dat die hen scherp houden.  250 

 251 

Pagina 15 252 

Thom Dijkstra vindt het goed dat de financiën van het Platform voor Politicologen weer op orde zijn 253 

en dat de banden tussen de verenigingen weer zijn aangehaald. Alleen in het stuk staat dat het gaat 254 

beide verenigingen terwijl hij dacht dat het om een samenwerkingsverband ging tussen vier 255 

verenigingen.  256 

Ruud Penders geeft aan dat dit inderdaad klopt en dat het een foutje is. 257 

Thom Dijkstra vraagt zich af waarom de studieverenigingen niet meer verantwoordelijk zijn voor de 258 

introductie. Hij wil graag weten hoe dit is bepaalt en of dit niet negatieve gevolgen heeft voor de SVM.  259 

Ruud Penders geeft Remco Frank het woord.  260 

Remco Frank geeft aan dat hij na het versturen van de stukken pas de eerste vergadering omtrent de 261 

introductie heeft gehad en dat er nu dus meer duidelijkheid is. De bestuursleden van de SVM zitten 262 
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wel in de introductiecommissie. Echter, is het wel zo dat de faculteit de organisatie naar zich toe heeft 263 

getrokken omdat zij ontevreden waren. Ze willen meer grip en toezicht op de organisatie maar de 264 

commissie heeft wel nog steeds de vrijheid om autonoom te handelen.  265 

Thom Dijkstra geeft aan dat het geval dus is dat er nog steeds een commissie is en dat zij helpen bij de 266 

organisatie. Hij vraagt zich wel af of de activiteiten en dergelijke hetzelfde blijven. 267 

Remco Frank geeft aan dat dit zeker het geval is. De faculteit was niet helemaal tevreden en daarom 268 

hebben ze besloten om het zo te doen. De SVM had hier ook geen inspraak in maar zij vinden prima 269 

dat het nu zo wordt gedaan.  270 

 271 

Pagina 17 272 

Max Hoofwijk vindt het jammer dat deze pagina leeg is.  273 

Ruud Penders geeft aan dat Dyon Bambacht, secretaris, een verbeterde versie van Microsoft Office 274 

heeft en dat dit bij hem niet het geval is maar bij de Copyshop blijkbaar dus wel.  275 

 276 

Pagina 19 277 

Thom Dijkstra wil het bestuur bedanken voor het overzicht en verheugd met het succes van Diner 278 

Rouler en vraag of er binnenkort nog een komt. 279 

Ruud Penders bevestigt dit. 280 

Thom Dijkstra is hier blij mee.  281 

 282 

Pagina 20 283 

Henri van Omme geeft aan dat onderaan de biercantus staat die is afgelast en doorgeschoven naar het 284 

tweede halfjaar. 285 

Ruud Penders bevestigt dit en geeft aan dat er inderdaad gekeken wordt naar een andere datum en 286 

andere invulling.  287 

Thom Dijkstra geeft aan dat de excursiecommissie moet worden toegevoegd bij de after-288 

tentamenborrel aangezien zij ook hebben bijgedragen. Daarnaast wil hij zijn complimenten geven voor 289 

het verslag.  290 

 291 

Opmerkingen over het geheel 292 

Max Hoofwijk geeft aan dat het er goed uit ziet. 293 

Roel Gremmen en Steven Jonis sluiten zich hierbij aan.  294 

 295 

Stemming  296 

Remco leest het quorum voor 297 

 298 

Aanwezig 24 299 

Machtiging 5 300 

Voor 20 301 

Tegen 0 302 

Onthouding 5 303 

 304 

Het halfjaarverslag is hierbij aangenomen.  305 

 306 
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Malu Verkuil stelt voor, gezien de recordtijd voor de bespreking van het halfjaarverslag, om een korte 307 

pauze in te lassen.  308 

Ruud Penders is het hiermee eens en schorst de vergadering voor vijf minuten.  309 

 310 

Ruud Penders opent de vergadering om 20:49 311 

 312 

Bespreking Financieel halfjaarverslag 313 

Ruud Penders geeft aan dat er verder wordt gegaan met de bespreking van het financieel 314 

halfjaarverslag. Daarnaast zal nu de brief van de kascontrolecommissie worden voorgelezen.  315 

Roel Gremmen geeft aan dat de wijzingen even toegelicht moeten worden.  316 

Ruud Penders geeft aan dat er inderdaad een kleine wijziging is gemaakt ten opzichte van het 317 

gestuurde document. Maren Backbier zal deze toelichten.  318 

Maren Backbier geeft aan dat in het gestuurde stuk het kasverschil ontbreekt en die is nu in de 319 

aanwezige stukken wel bijgevoegd. Het kasverschil bedraagt 88 cent.  320 

Roel Gremmen schreeuwt 88 cent! 321 

Ruud Penders geeft de kascontrolecommissie nu het woord op de brief voor te lezen. 322 

Max Hoofwijk schreeuwt op het moment dat Roel Meijer langsloopt Whoehoe erelid! 323 

Malu Verkuil benadrukt dat deze uitspraak zeker in de notulen moet komen.  324 

Roel Meijer leest de brief voor. 325 

 326 

Nijmegen, 20 februari 2014  327 
 328 
Geachte leden der 45ste alv der Studievereniging ismus,  329 
Met deze brief wil de kascontrolecommissie u informeren over de financiën van het afgelopen  330 
halfjaar.  331 
 332 
Op 20 november jl. heeft de commissie de eerste zogenaamde pre-controle uitgevoerd en op 12 333 
februari de volledige controle van het eerste halfjaar, tot en met 31 januari.  334 
 335 
Ten eerste wil de commissie haar complimenten uiten voor de getoonde inzet van de 336 
penningmeester en het netjes bijhouden van de boekhouding. Echter zijn er enkele punten die de 337 
commissie in het bijzonder wil aanstippen:  338 
 339 
I. De nog geen twee jaar oude camera is tijdens een activiteit ten val gekomen en daardoor defect 340 
geraakt. Hierdoor heeft de vereniging een nieuwe camera moeten aanschaffen. De 341 
kascontrolecommissie begrijpt dat dit soort ongelukken kunnen gebeuren, maar vindt dit toch 342 
betreurenswaardig en hoopt dat er in de toekomst beter op de spullen van de vereniging wordt 343 
gelet.  344 
 345 
II. Voor het kennismakingsweekend wordt al enkele jaren een significant groter verlies gemaakt dan 346 
begroot terwijl de ledenbijdrage al enige tijd hetzelfde is. De commissie wil het bestuur in de 347 
toekomst oproepen een overweging te maken tussen hogere ledenbijdrages, vanwege oplopende 348 
kosten, of hogere uitgaven uit eigen middelen te begroten.  349 
 350 
De commissie keurt, met inachtneming van bovenstaande zaken, het financieel jaarverslag goed en 351 
geeft de alv het advies voor te stemmen.  352 
 353 
Ten slotte wil de kascontrolecommissie het bestuur, en in het bijzonder de penningmeester mevr. 354 
Backbier, bedanken voor de werkzaamheden in het afgelopen halfjaar. Ook wil de commissie het 355 
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bestuur veel succes wensen voor het komende halfjaar en de organisatie rondom het IAPSS-congres, 356 
welke voor de vereniging een hoop financiële drukte met zich mee zal nemen.  357 
 358 
Hoogachtend,  359 
 360 
De kascontrolecommissie 2013-2014,  361 
Jeroen Hellebrekers, Jip Mennen, Emma Rethans & Roel Meijer 362 
 363 

Ruud Penders bedankt Roel Meijer met het voorlezen van de brief. 364 

Roel Meijer vraagt of hij de brief mag afmaken en vraagt aan de ALV of er nog vragen zijn.  365 

Ruud Penders excuseert zich voor het onderbreken van Roel Meijer en bedankt hem nogmaals voor 366 

het voorlezen van de brief. We gaan verder met het financieel halfjaarverslag. De kop wordt steeds 367 

opgenoemd aangezien door de indeling het niet lukte om paginanummers in te voeren. 368 

 369 

Pagina 3 370 

Steven Jonis vraagt wat de post niet-studiegerelateerde activiteiten inhoudt. 371 

Maren Backbier geeft aan dat het bedrag wat daar op staat gaat over het feest van het begin van het 372 

jaar en dat eigenlijk quitte gespeeld zou moeten worden maar er is €80, - winst gemaakt. Daarnaast 373 

staan daar de kosten voor bijdragen voor de hamburgeractie en kerst.  374 

Steven Jonis vraagt om welk feest het gaat. 375 

Maren Backbier geeft aan dat dit het Halloweenfeest is. 376 

Steven Jonis vraagt of dit met Umoja was. 377 

Max Hoofwijk bevestigt dit.  378 

Pagina 4 379 

Malu Verkuil geeft aan dat het enige wat haar opviel was de € 45,20 voor de reiskosten van de heer 380 

Brinkman. Zij vraagt of dit het bedrag is wat we hebben vergoed.  381 

Maren Backbier bevestigt dit. 382 

Malu Verkuil vindt dit wel aan de hoge kant. 383 

Maren Backbier geeft aan dat het gaat om een declaratie uit het voorgaande jaar en dat zij niet weet 384 

waarom dit bedrag zo hoog is uitgevallen. 385 

Christiaan Boeren geeft aan dat de trein naar Drenthe ook al zo duur is.  386 

Malu benadrukt dat ze het gewoon duur vindt. 387 

 388 

Pagina 5 389 

Bram Geurkink vraagt zich af of elke donateur niet minimaal € 15, - moet betalen aangezien het bedrag 390 

op de post donateurs wanneer gedeeld door vijftien niet op een heel getal uitkomt.  391 

Ruud Penders geeft aan dat het misschien een fout is.  392 

Roel Gremmen geeft aan dat er twee verschillende hoeveelheden donateurs in het halfjaar- en het 393 

financieel halfjaarverslag. 394 

Ruud Penders geeft aan door de wisselende verstuurdata er twee getallen zijn. Dit is inmiddels 395 

aangepast. 396 

Thom Dijkstra vraagt zich af waarom er maar één M-feest is geweest en niet meer. Hij herinnert dat er 397 

altijd twee zijn in het eerste halfjaar. 398 

Ruud Penders geeft aan dat het lustrumfeest een M-feest heeft vervangen waarvoor we ook 399 

gecompenseerd zijn.  400 

Thom Dijkstra vraagt zich af of dit elkaar heeft vervangen. 401 
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Ruud Penders bevestigt dit. 402 

Maren Backbier geeft aan dat het tweede M-feest pas in februari was en daardoor niet in verslag staat. 403 

 404 

Pagina 6 405 

Bram Geurkink heeft een vraag over de administratie betreffende de omzetting naar IBAN. Hij vraagt 406 

of de leden daar nog meer informatie over. 407 

Maren Backbier geeft aan dat het bestuur ermee bezig is maar dat het moeilijk is om aan alle leden te 408 

vragen of zij allemaal hun IBAN willen insturen. Niet iedereen reageert namelijk en daarnaast heeft 409 

Conscribo een automatische knop om dit aan te passen.  410 

 411 

Opmerkingen over het geheel 412 

Max Hoofwijk geeft aan dat het er zeer netjes uitziet en de penningmeester heeft het bijgehouden.  413 

Mark Vlek de Coningh wil zich aansluiten bij Max Hoofwijk en wil graag het advies van de 414 

kascontrolecommissie overnemen. Hij geeft aan dat op het halfjaar een mooie tijd is om te schuiven 415 

met posten. Hij geeft aan dat er een groot bedrag staat op promotie terwijl er verlies wordt geleden 416 

op de traktaties. Hij stelt voor om te schuiven met posten naar traktaties en eventueel naar de 417 

almanak. 418 

Ruud Penders geeft aan dat in principe het bestuur de begroting aanhoudt zoals deze is opgesteld.  419 

Mark Vlek de Coningh stelt voor om een motie in de W.V.T.T.K. in te dienen.  420 

Roel Gremmen vraagt zich af waarom Mark Vlek de Coningh een motie voorstelt. 421 

Mark Vlek de Coningh geeft aan dat hij dit doet omdat hij graag goede koffie wil drinken.  422 

Max Hoofwijk benadrukt dat hij ook graag sterke koffie wil drinken. 423 

Malu Verkuil geeft aan dat de motie voor de stemming over het halfjaarverslag ingediend moet 424 

worden. 425 

Mark Vlek de Coningh geeft aan dat hij dan de motie dan laat vallen en geeft aan dat hij wil doorgaan 426 

tot stemming. 427 

Steven Jonis vraagt of het bestuur iets wil veranderen. 428 

Roel Gremmen vindt dit een goede vraag. 429 

Steven Jonis geeft aan dat hij dit nu dan wil legitimeren. 430 

Maren Backbier geeft aan dat Mark Vlek de Coningh wel erg specifiek is en dat het bestuur er zeker 431 

ook over gehad heeft. Het probleem is gewoon dat de kosten voor koffiebekers hoger is uitgevallen 432 

dan verwacht. Het veranderen van de begroting is dan te drastisch.  433 

Mark Vlek de Coningh geeft aan dat hij niet twijfelt aan de begroting, bestuur of penningmeester maar 434 

het was meer een aanbeveling.  435 

Roel Meijer vraagt waarom het niet alleen als amendement kan worden ingediend en waarom niet na 436 

de stemming nog.  437 

Emma Rethans geeft aan dat het een ALV besluit en een ALV besluit kan alleen gewijzigd worden door 438 

een amendement en deze moeten worden aangekondigd. 439 

Malu Verkuil vindt het wel een leuk idee. De kosten voor beker zijn heel vervelend en daarnaast zijn er 440 

ook mokken voorhanden. Dat hebben we elf jaar lang gedaan en hoewel het veel werk is met afwassen, 441 

vindt zij het raar om te zeggen dat door de kosten van bekers geen traktaties meer te doen. Zij raadt 442 

aan dat deze bekers nog worden opgemaakt maar dat hierna er gebruik gemaakt wordt van bekers.  443 

Ruud Penders geeft aan dat dit zorgt voor meer werk voor het bestuur. 444 

Malu Verkuil blijft bij haar standpunt omtrent de mokken. 445 

Ruud Penders geeft aan dat het bestuur zal meenemen. 446 
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Bram Geurkink vraagt zich af of de accessoirecommissie niet gewoon een mok kan regelen. Bij het 447 

begin van het jaar koopt iedereen een mok. Het bespaart in kosten en het komend bestuur heeft alvast 448 

een accessoire.  449 

Ruud Penders geeft aan dat het bestuur er naar zal kijken.  450 

Quintano Codrington vraagt zich af of dit probleem zich vaker heeft voorgedaan.  451 

Malu Verkuil geeft aan dat er gewoon extra geld op de post wordt gezet.  452 

Maren Backbier vindt het natuurlijk jammer maar we kunnen moeilijk geen koffie gaan schenken. We 453 

moeten nu gewoon oplossingen gaan zoeken voor besparing van kosten en het beperken van het 454 

verlies. 455 

Ruud Penders geeft ook aan dat er gewoon veel leden op de kamer zijn. 456 

Malu Verkuil geeft aan dat je leden moet stimuleren om iets mee te nemen zoals koekjes, tosti’s of 457 

dergelijke.  458 

Roel Gremmen vult de opsomming van Malu Verkuil aan met sigaretten.  459 

Ruud Penders geeft aan dat Remco Frank pannenkoeken gaat meenemen naar de kamer.  460 

Remco Frank geeft aan dat hij alvast begint met bakken.  461 

Manouk Smeets geeft aan dat de oproep om te bakken op de Facebookpagina van Remco Frank staat.  462 

Ruud Penders geeft aan dat we nu verder gaan met verslag en indien er geen vragen meer zijn, we 463 

verder gaan met de stemming over het financieel verslag. 464 

 465 

Stemming financieel halfjaarverslag 466 

Remco Frank leest het quorum voor. 467 

 468 

Aanwezig 19 469 

Machtiging 6 470 

 471 

Voor 20 472 

Tegen 0 473 

Onthouding 5 474 

 475 

Het financieel halfjaarverslag is hierbij aangenomen.  476 

 477 

W.V.T.T.K. 478 

Er is niets doorgeschoven naar de W.V.T.T.K. zodoende zullen we nu verder gaan met de rondvraag. 479 

 480 

Rondvraag 481 

Steven Jonis vraagt of de ALV al is afgelopen. 482 

Max Hoofwijk vraagt of hij het kort mag houden, het bestuur mag feliciteren met het tot nu toe 483 

bereikte resultaat zoals we in een uur en tien minuten hebben kunnen horen, de vijfentwintig 484 

aanwezigen voor hun komst en hun goede input mag bedanken. Bovendien vraagt of hij zijn trotsheid 485 

over het bestuur mag uitspreken en Roel Meijer, erelid van onze vereniging, mag bedanken voor zijn 486 

brief. Ten vierde vraagt hij of hij iedereen mag vragen om na deze korte ALV nog lekker een biertje te 487 

drinken. Ten vijfde of hij de voorzitter en secretaris mag vragen niet meer uit te dijen.  488 

Roel Gremmen vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor het afgelopen halfjaar, of hij de wens mag 489 

uitspreken dat het komende halfjaar nog beter wordt en of hij Dyon Bambacht, secretaris, held, mag 490 

bedanken voor zijn notulen. 491 
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Roel Meijer vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor het afgelopen jaar en of hij de ALV mag 492 

bedanken. 493 

Mark Vlek de Coningh vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor de inspanningen, of hij mag vragen 494 

wanneer Roel Meijer naar Amsterdam gaat en of hij de ALV voor de ALV mag bedanken. 495 

Emma Rethans geeft aan dat bij de N.S.V. Ovum Novum het gebruik is dat er bij een korte ALV plezier 496 

wordt toegevoegd aan de ALV. Zodoende vraagt zij of zij mag vragen hoe het bestuur het bestuursjaar 497 

tot nu toe heeft ervaren, met name gericht op kosten en regelen van anderen.  498 

Malu Verkuil vraagt of zij het bestuur mag complimenteren, of zij het bestuur mag bedanken voor de 499 

goede leesbaarheid van de stukken, of zij iedereen mag bedanken voor de aanwezigheid vanavond, of 500 

zij de terugkomers mag bedanken en dat zij het leuk vindt om deze groep weer te zien. Zij vraagt of ze 501 

mag vragen hoe het zit met de verhuizing, de locatie van de studieverenigingen en de kamerindeling 502 

en hoe het zit met de algemene gang van zaken. Tot slot of ze mag vragen of het bestuur haar punten 503 

in het Human Research Management (HRM) wil toevoegen aan de vraag van Emma Rethans. Daarnaast 504 

vraagt ze of de rest van de ALV een beetje wil rekken want anders zitten we hier maar anderhalf uur.  505 

Thom Dijkstra vraagt of hij zich alvast mag excuseren over zijn korte rondvraag, of hij Dyon Bambacht 506 

mag excuseren met de notulen, of hij het bestuur mag bedanken voor het afgelopen jaar en dat hij het 507 

als leuk en als goed heeft ervaren met een verslag in de gegeven stukken. Ten slotte vraagt hij of hij de 508 

hoop mag uitspreken dat Kopenhagen ook een groot feest wordt.  509 

Henri van Omme vraagt of hij het bestuur mag feliciteren met het afgelopen halfjaar, of hij het bestuur 510 

mag bedanken voor de leesbare stukken en of hij Dyon Bambacht mag succes wensen met de notulen.  511 

Bram Geurkink vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor het afgelopen jaar en of hij Ruud Penders 512 

mag vragen wat hij doet met een kuub zand.  513 

Quintano Codrington vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor het mooie eerste halfjaar en of hij 514 

het bestuur succes mag wensen met de rest van het bestuursjaar.  515 

Tom Dymanus vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor een prachtig halfjaar.  516 

Christiaan Boeren vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor het afgelopen halfjaar, of hij nog een 517 

rondje van het bestuur kan ontvangen en of hij mag vragen of dat het bestuur de koffiekwaliteit hoog 518 

wil houden. 519 

Sara Bijlard vraagt of ze het bestuur mag bedanken voor haar enthousiaste werkzaamheden.  520 

Manouk Smeets vraagt of zij de ALV mag bedanken voor de ALV en of zij het bestuur mag bedanken.  521 

Maren Backbier vraagt of zij de ALV mag bedanken voor de aanwezigheid en input, of de zij 522 

kascontrolecommissie mag bedanken voor het advies en of zij het bestuur mag bedanken voor het 523 

afgelopen halfjaar.  524 

Remco Frank vraagt of hij de aanwezigen mag bedanken, of hij het bestuur mag bedanken voor het 525 

afgelopen halfjaar en hij hoopt dat het komende halfjaar nog beter wordt en hij vraagt of hij iedereen 526 

mag uitnodigen voor de zelfgebakken pannenkoeken aanstaande woensdag.  527 

Dyon Bambacht vraagt of hij de aanwezigen mag bedanken voor hun aanwezigheid, of hij het bestuur 528 

mag bedanken voor het afgelopen halfjaar en of hij mag aangeven dat we waarschijnlijk sneller klaar 529 

zijn dan Mundus.  530 

Ruud Penders geeft aan dat hij aan dat hij eerst alle vragen zal beantwoorden. Hij beantwoordt eerst 531 

de vraag van Steven Jonis door te zeggen dat we inderdaad te zeggen dat we klaar zijn. Op de vraag 532 

van Max Hoofwijk geeft hij aan dat uitdijen niet heel netjes is en dat hij niet erg is aangekomen, 533 

namelijk maar één kilo.  534 

Dyon Bambacht bedankt Max Hoofwijk voor zijn advies en hij zal het meenemen aangezien hij iets 535 

meer dan één kilo is aangekomen.  536 
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Max Hoofwijk noemt op dat moment een getal wat zeer accuraat is met wat Dyon Bambacht is 537 

aangekomen.  538 

Ruud beantwoordt dan de vraag van Emma Rethans. Hij geeft aan dat hij Manouk na een gala naar 539 

huis heeft gebracht. 540 

Roel Gremmen geeft aan dat dit een heel gecensureerde weergave is van de werkelijkheid.  541 

Manouk Smeets geeft aan dat zij niets meer weet want ze had niet veel gedronken maar ineens was 542 

het klaar en viel ze van haar kruk, meerdere malen.  543 

Mark Vlek de Coningh vraagt of zij nog iets gedaan heeft.  544 

Manouk Smeets geeft aan dat ze nu een weddenschap verloren heeft met Tom Verbeek, bestuurslid 545 

bij Synergy, en dat zij hem nu een fles wijn moet geven.  546 

Maren Backbier geeft aan dat zij niet echt verhalen heeft. 547 

Bram Geurkink merkt op dat Remco Frank dan ook geen verhalen heeft.  548 

Malu Verkuil wil Maren Backbier overtuigen om toch iets toe te geven.  549 

Christiaan Boeren geeft aan dat hij ervan uit gaat dat zij en Remco Frank een stel vormen.  550 

Maren Backbier geeft aan dat zij geen smerige verhalen heeft en zeker ook niet over regelen. Wel heeft 551 

ze twee weken geleden in de wasbak van Remco Frank gekotst.  552 

Steven Jonis is benieuwd wat zij daar deed.  553 

Roel Gremmen geeft aan dat Remco Frank waarschijnlijk bij Maren Backbier aan het kotsen was.  554 

Remco Frank beaamt dat Maren Backbier dat zij inderdaad bij hem over de nek is gegaan en hij is blij 555 

dat hij het mocht opruimen.  556 

Manouk Smeets geeft aan dat Remco Frank op zijn bek is gegaan.  557 

Remco Frank geeft aan dat het lastig was om de Tunnelweg door te komen. Daarnaast geeft aan dat 558 

Dyon Bambacht in slaap was gevallen voor de H&M.  559 

Steffen Westerburger komt verschrikt binnen en vraagt of we al klaar zijn. Wanneer dit het geval blijkt 560 

te zijn noemt hij de vereniging een laffe vereniging.  561 

Dyon Bambacht vertelt zijn verhaal over het slapen voor het H&M.  562 

Ruud Penders geeft aan dat er een aantal krassen op zijn mobiel zitten vanwege een valpartij van zijn 563 

telefoon door de spaken van een bankje op het Keizer Karelplein. Hij zat hier na een onbeperkt eten & 564 

drinken borrel met een voorzitter. Hij heeft nog niet gekotst.  565 

Steffen Westerburger geeft aan dat hij Ruud Penders de womanizer uit het zuiden vindt. 566 

Remco Frank vergelijkt hem met Roy Donders. 567 

Ruud Penders reageert op de vraag van Malu Verkuil omtrent de verhuizing. Hij geeft aan dat er 568 

gesprekken hebben plaatsgevonden met de FSR en dat hij, samen met de andere voorzitters, 569 

erbovenop zit. Tijdens de aankomende evaluatie met Ward Kelder zal dit onderwerp ook uitvoerig 570 

besproken worden. De faculteit zal verhuizen naar het gymnasion en de studieverenigingen zullen 571 

dicht bij de ingang een schakel zijn tussen de docenten en collegeruimtes. Wel is er een eis dat de 572 

kamers netjes gehouden moeten worden. De geëiste zaken zijn zoal een aanrecht, een faculteitsbar, 573 

de hoogte van het plafond, representatieve ruimtes voor vergaderingen, archiefruimte en een mooie 574 

kamer voor ismus. Ruud Penders geeft aan dat het bestuur er wel degelijk druk mee bezig is. Daarnaast 575 

geeft hij aan dat hij niets over het HRM kan zeggen aangezien hij voor geheimhouding heeft getekend. 576 

Hij stelt voor dat Malu Verkuil dit vanavond, wanneer hij in een iets dronken bui is, nog eens aan hem 577 

vraagt en dat zij misschien dan wel antwoord krijgt.  578 

Steffen Westerburger vraagt waar het over gaat. 579 

Ruud Penders geeft aan dat het over de geheimhouding omtrent het HRM gaat. 580 

Steffen Westerburger geeft aan dat hij dit ook in de notulen van de bestuursvergadering kan zien.  581 
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Ruud Penders geeft aan dat deze daar niet instaan.  582 

Steffen Westerburger geeft aan dat in zijn jaar dit juist wel het geval was. 583 

Ruud Penders geeft aan dat Christiaan Boeren zelf bier kan halen bij de bar en dat hij dan gelijk beter 584 

een pitcher kan halen. Het rondje van het bestuur is alleen bij de wissel gebruikelijk. 585 

Ruud Penders vraagt of de vraag van Bram Geurkink was hoe hij van een kuub zand zand kan maken. 586 

Malu Verkuil geeft aan dat de vraag was wat Ruud Penders kan maken van een kuub zand.  587 

Ruud Penders geeft aan dat hij met strobalen en zwart zeil een zwembad kan maken. Ton van Bergen 588 

heeft ismus een kapstok gegeven dus dat hoeft niet meer. Hij is ook voor het dumpen bij Synergy 589 

alhoewel hij bang is dat dezelfde Ton van Bergen dan boos wordt. Misschien dumpen op plekken voor 590 

bestuursleden zoals voor de H&M of het Keizer Karelplein.  591 

Ruud Penders geeft aan dat de koffiekwaliteit bij een grote en diverse vereniging als ismus altijd goed 592 

moet zijn dus het bestuur zal hier zeker voor zorgen. Echter, de één dringt zijn koffie anders dan de 593 

ander dus we zullen schipperen voor het beste resultaat.  594 

Christiaan Boeren geeft aan dat het soms smaakt als afwasmiddel. 595 

Ruud Penders geeft aan dat dat ook soms voorkomt.  596 

Ruud Penders vraagt ten slotte of hij de ALV mag bedanken voor de constructieve houding en het 597 

bestuur mag bedanken voor het afgelopen halfjaar, of hij mag vragen dat iedereen de glazen 598 

meeneemt en of dat iedereen naar het PiP-congres, Jan Terlouw, Welcome Back borrel en Hutspot of 599 

Couscous komt.  600 

Ruud Penders sluit om 21:39 uur de ALV. 601 


